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Schriftelijke vragen - Bouwen in Harmelen 

 

1. Vandaag, 15 september 2022, stond in het AD een artikel over het gebrek aan nieuwe 

woningen in Harmelen. In dit stuk werd gemeld dat het project Hof van Harmelen niet 

doorgaat. Is dit juist, zo ja, waarom moeten wij dit in de krant lezen en is de raad 

hierover niet geïnformeerd? 

2. Wat staat er in de overeenkomst met de ontwikkelaars beschreven over de situatie als 

een bouwer failliet gaat, hoe wordt dan de continuïteit van het bouwplan gewaarborgd? 

3. Een aantal bewoners (Meerkoet) zullen het stoppen van deze plannen niet erg vinden, 

echter voor een groot aantal woningzoekenden in Harmelen is het zeer teleurstellend. Er 

zijn al veel gegadigden die zich voor het te ontwikkelen plan hebben aangemeld. Wat zijn 

de plannen van de gemeente om uit deze mogelijke impasse te komen en de zo hoog 

nodige huizen te realiseren? 

4. Is er hierover al gesproken met het dorpsplatform? Zo ja, wat is daaruit gekomen? Zo 

nee, waarom niet? 

5. Waarom noemt de wethouder de polder Haanwijk als een mogelijke bouwplek voor 300 

woningen, terwijl daarover in de raad nog geen gesprek is geweest? 
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